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Protokoll 15/2022 

Protokoll fört vid styrelsemöte via Teams med Specialklubben för Shih Tzu 

2022-12-20 

Närvarande: Petra Forslund, Magdalena Nilsson-Kerttu, Rose-Marie 

Johansson, Nils-Olof Bratt, Marie Hagman, Ulla Olsson, Matz Andersson och 

Maria Frimodig. Samt Siv Engstrand sammankallande i valberedningen. 
Frånvarande: Victoria Frimodig 

  

1. Mötets öppnande: Petra Forslund hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

2. Val av protokollförare: Magdalena Nilsson-Kerttu valdes som protokollförare. 

3. Val av justerare jämte ordförande: Marie Hagman valdes att justera protokollet. 

4. Fastställande av dagordningen: Dagordningen fastställdes. 

5. Föregående mötesprotokoll: Protokoll 13 och 14 godkänns och läggs till handlingarna. 

6. Rapporter: 

A) Ekonomisk rapport: Rose-Marie Johansson har skickat de ekonomiska handlingarna till oss i 

förväg. Resultat från Vilsta i oktober samt Tibethund redovisades.  

B) Rapport från Ordförande: Har deltagit i Tibethundskommiténs första möte inför nystarten 2024 

på Tånga Hed.  

C) Rapport från Sekreterare: Skickat vidare all inkommande post och material till styrelsen samt 

övriga kommittéer. 

D) Rapport från Medlemskordinatorn: 374 medlemmar 

E) Rapport från AU: Inget att rapportera. 

F) Rapport från AK: Rita Bokdalen deltog på avelskonferensen som SKK anordnade, en skrivelse 

om denna kommer i Bulletin nr 1 2023. Kommer hjälpa styrelsen med statistik till årsboken. AK har 

uppdaterat några punkter i RAS.  

G) Rapport från UK: Har efterlyst kritiker från ett större antal utställningar, de flesta har kommit till 

klubben och endast ett fåtal saknas i dagsläget. Lillvi Dellgren har renskrivit de som inkommit till 

klubben senaste tiden. 

H) Rapport från Bulletinen: Nr 4 har kommit till de flesta av våra medlemmar. Tidningsgruppen 

behöver jobba fram rutiner för att alla kretsrutor samt kennelregister blir rätt. Susanne Sarmell har 

meddelat att hon hoppar av tidningsgruppen, styrelsen tackar henne för sitt uppdrag. Kvar i 

tidningsgruppen är Nils-Olof Bratt samt Kathleen Berggren. Dessa får i uppdrag att hitta fler 

intresserade som kan ingå i tidningsgruppen.  

I) Rapport från Webbansvarig: Förslag är att Linnea Berg och Malin Enberg ingår i webbgruppen 

tillsammans med Nils-Olof Bratt. Styrelsen anser att detta är ett bra förslag. 

Beslut: Att webbgruppen består av Nils-Olof Bratt, Linnea Berg och Malin Enberg. 

J) Rapport från Kennelregistret: Att tillsammans med tidningsgruppen jobba fram en rutin så att 

kennelregistret alltid är aktuellt både på hemsidan samt i Bulletinen. 

K) Rapport från Aktivitetsansvarig: Inget att rapportera. 
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L) Kretsar och Kretsansvarig: Inget att rapportera 

7. Utställningar: Resultat för klubbens alla utställningar under 2022 är klara. Det har varit varierande 

resultat på dessa, men ser bra ut mestadels. Diskussioner om vi skall fortsätta ha 8 utställningar per år 

uppkommer, denna fråga kommer lyftas på årsmötet för att höra våra medlemmars åsikter innan 

styrelsen tar något beslut. Förslag inför 2023 är att flytta fredagens utställning i Högbo den 8/9 till 

Lördagen den 9/9, då blir det 2 utställningar samma dag (SKK samt SST). Matz Andersson, Marie 

Hagman samt Magdalena Nilsson-Kerttu hjälps åt att kolla upp möjligheten till detta innan nästa 

möte. Susanne Sarmell kommer räkna topplistan under 2023 saamt Lillvi Dellgren kommer fortsätta 

renskriva kritiker. 

8. Tävlingar/ Rallylydnadstävling 2023: Ulla Olsson har varit i kontakt med Kungsbacka 

brukshundsklubb inför tävlingen 2023. Domare, tävlingssekreterare m.m. är klar till båda dagarna. De 

inkommer med en budget snarast till styrelsen innan arbetet kan fortskrida. 

9. Sponsorer: Nils-Olof Bratt har varit i kontakt med flertalet foderfirmor, inget är i dagsläget klart 

men han jobbar vidare med detta. 

10. Bulletinen nr 2 2023: Styrelsen kommer tillsammans med tidningsgruppen ha ett möte angående 

denna fråga efter nyår. 

11. Årsmöte 2023: Kallelse till årsmötet finns med i bulletin nr 4. Årsmötesordförande är klart. 

Magdalena Nilsson-Kerttu Börjar skriva ihop ett förslag på verksamhetsberättelse samt 

verksamhetsplan.  

12: Avelsrekommendationer: Finns flertalet kennlar i vår klubb som ej följer dessa 

rekommendationer, styrelsen kallar AK för ett möte angående detta den 19/1-2023 

13. Beslut:  
Beslut: Att webbgruppen består av Nils-Olof Bratt, Linnea Berg och Malin Enberg. 

14. Övriga frågor: Maria Frimodig och Victoria Frimodig är tillfrågade att vara med i 

tidningsgruppen då de ej innehar någon uppgift i styrelsen idag. Nils-Olof Bratt skickar en 

arbetsbeskrivning till dem vad arbetet innebär. 

15. Nästa möte. Via Teams den 2/2 kl 18.00 

16. Avslutning: Petra Forslund tackar för ett givande möte och avslutar därefter mötet. 

  

  

  

Magdalena Nilsson-Kerttu 
 Protokollförare 

  

  

 

 

Petra Forslund    Marie Hagman 
 Ordförande    Justerare  
 


